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Dag allemaal,

Dank voor jullie input! Ik heb alles meegenomen en de notitie ligt klaar voor [EXER en de AP. Ondank dat we hier echt heel erg

ons best op hebben gedaan, is het gesprek met de AP helaas nog steeds niet ingepland. Met de persco, de brief en het debat

vandaag lukt het niet om er tussen te komen, terwijl dit gesprek en de voortgang op de centrale registratie echt urgent is en

prioriteit moet hebben. Ik heb dit signaal ook afgegeven. 1k vind het dan ook erg vervelend dat ik zo heb moeten drukken bij
iedereen voor de input, en dat het gesprek dan toch niet op tijd doorgaat, waarvoor mijn excuses.

Mijn inschatting is dat het onwaarschijnlijk is dat het gesprek morgen nog zal plaatsvinden. De inzet is nog steeds zsm, hierdoor

zal het mogelijk zijn dat [EE niet het gesprek zal voeren, we zoeken naar een oplossing.

Ik houd jullie op de hoogte, zodra ik meer weet geef ik het door!

Groet,

var:EI
Verzonden: dinsdag 13 oktober 2020 15:37
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CC: )JEEI © minvws.ni>
Onderwerp: CONCEPT gespreksnotitie AP tbv centraal registratiesysteem COVID-19

Urgentie: Hoog

Dag allen,

Hier de (concept) gespreksnotitie voor het gesprek met de AP. 1k hoop dat de notitie recht doet aan jullie zorgen en dat we

hiermee een constructief gesprek kunnen voeren bij de AP. Graag ontvang ik jullie input en concrete tekstvoorstellen voor

morgenochtend 10:00?. Zoals jullie weten moeten we snel een gesprek met de AP inplannen, onze juristen hebben

aangegeven dat dat pas kan als deze notitie af is, daarom toch weer een korte deadline, waarvoor mijn excuses!

onz<JNESE,= onze juristen hebben aangegeven dat het nodig is om de doelen uit elkaar te trekken

en helder te knjgen welke gegevens hiervoor nodig zijn. Ik heb hiervoor een aanzet gedaan, zouden jullie dit kunnen aanvullen

in bijlage 1?

De volgende punten zijn afgesproken tav deze notitie:
- De insteek is om dit gesprek te gebruiken om de AP mee te nemen in onze overwegingen in een (verkennend) gesprek.

We willen het belang van een centraal registratiesysteem en de urgentie om dit snel te ontwikkelen benadrukken bij de AP.

We willen expliciet niet verzanden in discussie over details rondom de uitwerking, veel weten we nog niet in deze fase.

Een PIA, dataminimalisatie en privacy by design zullen meegenomen worden bij de verdere uitwerking van het registratie
systeem.

- Jullie zullen ook bij het gesprek met de AP aanwezig zijn om waar nodig meer gedetailleerde antwoorden te geven tav de

doelen, benodigde gegevens en technische uitwerking (voor zover daar al iets voer te zeggen is). Deze details worden

dus niet al allemaal meegenomen in de notitie (een deel staat wel in de bijlage).

Morgen zal ik een nota ter voorbereiding van het overleg voor BE maken. Mocht ik hiervoor aanvullende info nodig hebben, wie

kan ik hier het beste voor bellen?

Het gesprek is nog niet gepland, we wachten nog steeds op akkoord van de en deze notitie, zodra bekend is wanneer het

overleg zal plaatsvinden dan zorg ik dat jullie uitgenodigd worden.

Groet!
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